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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté den 
20–21 augusti 2024. 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som 
fattats kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Anneli Hultman (ordf.), Annelie Finnebäck (§ 97, 99 b, 101 d–117), Torbjörn Håkansson 
(tom § 104 e), Lena Larsson, Henrik Pettersson och Jonas Öhrn. 

Adjungerade: 

Agneta Lönn, Meta Lönnberg (via Teams) och Katarina Swahn. 

Protokoll: 

Ida Lundqvist  

 

§ 93 Sammanträdet öppnas 

Anneli Hultman hälsar de närvarande välkomna till dagens sammanträde. 
 

§ 94 Val av justeringsperson 

Henrik Pettersson utses att jämte ordförande justera dagarnas protokoll. 
  

§ 95 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att fastställa dagordningen utan ändringar.  
  

§ 96 Föregående protokoll 

Kommittén går igenom föregående protokoll och lägger det därefter med 
godkännande till handlingarna. 
 

§ 97 Bordlagda och återremitterade ärenden 

a) Förelåg ärende gällande specialklubb. 
 
Svenska Grand Danoisklubben har anmodats att kalla till årsmöte senast den 31 
juli 2024, inget årsmöte har dock hållits och kommitténs försök att få kontakt 
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med klubbens kvarvarande styrelse har misslyckats. Skrivelser om läget i 
klubben har inkommit från medlemmar och klubbens revisorer. Annelie 
Finnebäck har stöttat vid granskningen av klubbens ekonomi. 
 
Kommittén diskuterar ärendet ingående och kommer fram till följande beslut. 
 
Kommittén föreslår att Centralstyrelsen återtar rasansvaret för grand danois 
och ändrar klubbstatusen för specialklubben till rasklubb. Specialklubben 
saknar i nuläget styrelse, specialklubben utövar inte den stadgeenliga 
verksamheten och följer inte regler och riktlinjer från SKK eller fullgör sina 
skyldigheter enligt de stadgar som gäller för klubben. (SKKs stadgar § 4, 
moment 7.) Kommittén föreslår även att en förfrågan om att åta sig 
rasansvaret för grand danois ska skickas till Svenska Molosser- och 
Herdehundklubben.  
 
Kommittén uppdrar åt Annelie Finnebäck att fortsatt vara kontaktperson för 
specialklubben och att stötta klubbens revisorer i deras arbete. 
 
Kommittén rekommenderar att klubbens nuvarande revisorer kallar till extra 
årsmöte snarast möjligt och för övrigt vidtar de åtgärder som är möjliga för att 
skydda klubbens tillgångar. 

 
b) Förelåg ärende gällande utesluten rasklubb. 

 Jonas Öhrn anmäler jäv och deltar inte i diskussion eller beslut. 
 

Skrivelse har inkommit från styrelsen i rasklubb utanför SKK-organisationen och 
från medlem i för rasen ansvarig rasklubb som uttrycker farhågor för att 
arbetet med rasen blir lidande efter återtagandet av rasansvaret från 
rasklubben. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att föreslå Avelskommittén att den 
aktuella rasen uppmärksammas särskilt för att säkerställa att arbetet med RAS 
fungerar tillfredställande. 

 
Jonas Öhrn återkommer till sammanträdet. 

 

§ 98 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med juli 2024.  
 

Kommittén går igenom rapporten och lägger därefter, med godkännande, 
rapporten till handlingarna. 
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§ 99 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Anneli Hultman rapporterar om de kontakter hon haft med två länsklubbar. 
 

b) Ledamöternas rapporter 
Jonas Öhrn 
Rapporterar om arbete inom special- och länsklubb. 
 
Torbjörn Håkansson 
Rapporterar om möte som hållits med rasklubb. 
 
Lena Larsson 
Rapporterar om samtal med länsklubb och möte som hållits med rasklubb. 
 
Annelie Finnebäck  
Rapporterar om sina kontakter med klubbar. 
 
Henrik Pettersson 
Rapporterar om sina kontakter med klubbar. 

 
c) Sekreterarens rapport 

Inget att rapportera vid dagens sammanträde. 
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar att ett nytt avtal för försäljning av fryst sperma har 
lanserats. Den engelska versionen av SKKs köpeavtal för hund är uppdaterad 
och parningsavtalet såväl som det nyss nämnda avtalet avseende fryst sperma 
lanseras inom kort på engelska. För SKKs kansli väntar avdelningsdagar och 
personaldagar i september. 

 
e) Övriga rapporter 

Meta Lönnberg 
Rapporterar om arbete som pågår inom Sveriges Hundungdom.  
 
Katarina Swahn 
Rapporterar om förändringar inom Svenska Brukshundklubben. 

 

§ 100 Föreningskommitténs verkställande utskott och per capsulambeslut  

a) Förelåg inga nya VU-beslut inför dagens sammanträde. 
 

§ 101 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg remissvar på avtalet om delegering av rasansvar. 
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Kommittén går igenom remissvaren och den sammanställning av remissvar som 
Henrik Pettersson och Lena Larsson tagit fram och konstaterar att det finns ett 
stort motstånd till avtalen, i sin nuvarande utformning, inom organisationen.  
 
Med beaktande av remissvaren är det kommitténs uppfattning att uppdraget 
bör omformas till att remissbehandla och färdigställa en tydlig delegations-
ordning för rasansvar. Ett nytt uppdrag bör även riktas till berörda kommittéer 
med uppgift att redovisa till Föreningskommittén vilken beslutsrätt och vilka 
uppgifter inom respektive kommittés område som kan delegeras vidare till 
specialklubb och vad som sedan är möjligt att delegera vidare till rasklubb. 
 
Kommittén beslutar att återremittera uppdraget till Centralstyrelsen med 
önskemål om en ny uppdragsbeskrivning. Föreningskommittén ber om 
Centralstyrelsens omedelbara justering för att kunna påbörja arbetet så snart 
som möjligt. 
 
Paragrafen 101 a förklarades omedelbart justerad. 
 

b) Förelåg remissvar på förslaget om nya typstadgar.  
 
Kommittén går igenom remissvaren samt stadgedokumenten i sin helhet och 
beslutar om ändringar och kommentarer som ska införas i dokumenten.  

  
c) Kommittén beslutar att ajournera sammanträdet till påföljande dag. 

 
d) Kommittén beslutar att återuppta sammanträdet kl. 8.40 den 21 augusti 2024 

och fortsätter arbetet med revideringen av stadgarna. 
  

Kommittén beslutar att överlämna specialklubbs skrivelse om önskemål om 
möjlighet till verksamhetsklubbar inom specialklubb till SKKs kommitté för 
strategiskt arbete, KSA.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att införa överenskomna ändringar i 
stadgedokumenten och, efter att kommittén haft möjlighet att yttra sig över 
dessa, översända förslaget på nya typstadgar till Centralstyrelsen. 
 
Kommittén välkomnar initiativet från Svenska Brukshundklubben om 
gemensam stadgegrupp, men bordlägger på grund av tidsbrist frågan till 
kommitténs nästa sammanträde i oktober. 
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e) Förelåg fråga om digitala års- och fullmäktigemöten under 2025. 

 
Kommittén beslutar att det även under 2025 ska vara möjligt för SKKs 
medlemsorganisationer att genomföra års- och fullmäktigemöten digitalt. 
Följande dispenser och krav gäller för dessa möten: 
 

o Det är tillåtet att kräva att medlemmar i förväg anmäler sitt deltagande 
vid årsmötet. Beslutet gäller endast digitala årsmöten och föranmälan 
får som tidigast stänga sju dagar före mötet. Hänvisning till kravet på 
föranmälan ska finnas med i kallelsen. 

o Protokollet ska innehålla redogörelse för den metod som använts för 
närvaro- och medlemskapskontroll samt upprättande av röstlängd. 

o Protokollet ska innehålla redogörelse för metod vid slutna voteringar 
med bibehållen valhemlighet, om sådan votering genomförts vid mötet. 

o Föreningskommittén avråder från hybridmöten där vissa deltagare är 
närvarande fysiskt och andra deltar via videolänk. 

o För Svenska Brukshundklubben omfattas även medlemsmöten, som 
stadgarna kräver, i beslutet. 

 
Som stöd till de klubbar som arrangerar digitala års- eller fullmäktigemöten 
finns det en lathund för digitalt årsmöte via videokonferens i Föreningspaketet 
på skk.se. Notera dock att de tider som gäller för år 2025 års- och 
fullmäktigemöten är de som framgår av klubbens egna stadgar. 

 

§ 102 SKKs Föreningskonsulenter 

Kommittén beslutar att bordlägga frågan om återupptagande av 
föreningskonsulentverksamheten till nästkommande sammanträde i oktober.  

  

§ 103 Ärenden gällande länsklubb 

Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde.  
  

§ 104 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg ärende gällande specialklubbs genomförande av fullmäktigemöte.  
 
Skrivelse har inkommit från rasklubb under specialklubb med synpunkter på 
specialklubbens agerande inför dess fullmäktigemöte.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att boka in ett möte med specialklubben 
där även ordförande kommer delta.  
 

b) Förelåg ärende gällande anslutning av Specialklubben för Shih Tzu (SST) till 
Svenska Dvärghundklubben (SDHK) samt ändring av specialklubbsstatus. 
 

https://www.skk.se/skk-funktionar/styrelse/styrelsemedlem/digitala-ars--och-fullmaktigemoten/lathund-for-digitalt-arsmote-via-videokonferens/
https://www.skk.se/skk-funktionar/styrelse/styrelsemedlem/digitala-ars--och-fullmaktigemoten/lathund-for-digitalt-arsmote-via-videokonferens/
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SST har i samband med sitt årsmöte den 20 april 2024 beslutat att ansluta sig 
som rasklubb inom SDHK. 
 
Anslutningen har bekräftats av SDHK vid styrelsemöte den 25 juni 2024. 
 
Kommittén beslutar att förändra klubbstatusen för SST, från specialklubb till 
rasklubb. SST ska ingå som rasklubb inom SDHK. Beslutet ska anmälas till 
Kennelfullmäktige 2025. 
 
Kommittén beslutar vidare att återkalla rasansvaret för Shih Tzu från SST. 
 
Kommittén beslutar slutligen att delegera rasansvaret för Shih Tzu till SDHK. 
 
Besluten ska träda i kraft den 1 januari 2025. 

 
c) Förelåg skrivelse från specialklubb angående rutiner kring Centralstyrelsens 

deltagande vid fullmäktige/årsmöten inom organisationen. 
 
Kommittén uttalar att möjligheten för ledamot och suppleant i SKKs 
Centralstyrelse eller annan av Centralstyrelsen utsedd person att närvara vid 
fullmäktige/årsmöten inom SKK-organisationen framgår av stadgarna. De har 
därmed en rätt att närvara och att yttra sig men inte rätt att delta i beslut.  
 

d) Förelåg skrivelse från Specialklubb som önskar upphöra som specialklubb. 
 
Specialklubbs styrelse har inkommit med önskemål om att specialklubben ska 
få upphöra vid årsskiftet och att en i klubben ingående rasklubb istället ska få 
bilda en egen specialklubb.  
 
Kommittén påtalar att enligt § 15 i specialklubbens stadgar ska beslut att hos 
SKKs Centralstyrelse begära att få upphöra som specialklubb i SKK fattas vid 
fullmäktigemötet. Kommittén kan därefter pröva frågan.  
 
Kommittén hänvisar till protokoll SKK/FK nr 1–2024, § 5 a, där kommittén 
uttalade att möjligheten att besluta om att ge en rasklubb specialklubbsstatus 
saknas och att det i nuläget finns ett principbeslut att inte skapa specialklubbar 
med bara en ras. Kommitténs uppfattning är därmed att rasklubben, vid 
eventuell upphörande av befintlig specialklubb, behöver ingå i en ny 
specialklubb. 
 

e) Förelåg anmälan om namnbyte på rasklubb. 
 
Jonas Öhrn anmäler jäv och deltar inte i diskussion eller beslut. 
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Svenska Pomeranianklubben har hos sin specialklubb, Svenska Spets- och 
Urhundklubben, SSUK, ansökt om att få ändra klubbens officiella namn till 
Svenska Klubben för Tyska Spetsar. 
 
SSUK har vid sitt styrelsemöte den 9 april 2024 beslutat att stödja rasklubbens 
namnbyte.  
 
Kommittén påtalar att för att ändra en befintlig klubbs namn behöver klubbens 
årsmöte besluta om ett namnbyte samt om en revidering av klubbens stadgar. 
Specialklubb och kommitté kan därefter godkänna namnbytet.  
 
Kommittén rekommenderar även att rasklubbens årsmöte uppdrar till 
styrelsen att registrera det nya namnet hos berörda myndigheter, t.ex. 
Skatteverket, samt att uppdatera alla erforderliga dokument inom klubben.  
 
Jonas Öhrn återkommer till sammanträdet. 
 

f) Förelåg skrivelse från rasklubb som önskar gemensamt möte med sin 
specialklubb, Avelskommittén och Föreningskommittén. 
 
Kommittén uppdrar åt ordföranden och sekreteraren att ta kontakt med 
Avelskommittén och klubbarna. 
 

g) Förelåg skrivelse från specialklubb som önskar hjälp med nedläggning av 
distrikt. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att hjälpa specialklubben.  
 

h) Förelåg skrivelse från Svenska Terrierklubben (SvTek) angående bildandet av en 
ny klubb, Svenska Manchester & English Toy Terrierklubben (SMETTK). 
 
SvTek har vid sitt styrelsemöte den 19 juni 2024 beslutat att godkänna 
bildandet av den nya rasklubben SMETTK.  
 
Kommittén välkomnar den nya klubben, Svenska Manchester & English Toy 
Terrierklubben, till SKK-organisationen. 
 

i) Förelåg fråga från specialklubb gällande rutiner vid justering och arkivering av 
digitala protokoll. 
 
Kommittén uttalar att digitala protokoll ska vara i PDF-format och signerade vid 
arkivering, såväl digital som fysisk signering godtas. Om protokollen justeras via 
mejl bör samtliga skrivas ut för fysisk underskrift, t.ex. vid klubbens årsmöte. 
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Styrelsen ansvarar enligt klubbens stadgar för arkivering och ska tillse att 
handlingar arkiveras på ett betryggande sätt. 
 

§ 105 Ärenden gällande verksamhetsklubb 

 Inga inkomna ärenden. 
 

§ 106 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Lista över klubbar och rapporter från kontaktperson: 
 

Svenska Kroppsvallarklubben  Lena Larsson 
 
Lena Larsson rapporterar från kontakter med avtalsansluten verksamhetsklubb. 

 

§ 107 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 
 

 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Anneli Hultman 

Ras- och avelsföreningen för Cane 
Corso, RACC  

Ja Annelie Finnebäck 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Henrik Pettersson 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Blodhundsklubben, SvBK Ja Anneli Hultman 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Lena Larsson 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, 
SLHK 

Ja Jonas Öhrn 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Torbjörn Håkansson 
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Ledamöterna rapporterar från kontakter med respektive avtalsansluten 
rasklubb. 
 

b) Förelåg ärende gällande avtalsansluten klubb. 
 
Kommittén har tidigare (SKK/FK nr 3–2024, § 62 b, och SKK/FK nr 4–2024, § 85 
b) beslutat att nästa steg i processen är att kalla till ett gemensamt möte, med 
övriga avtalsanslutna klubbar som har vattenhundsraser.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka ut nya förslag på mötestider och 
kalla inblandade klubbar samt ordföranden, Henrik Pettersson, Torbjörn 
Håkansson och Annelie Finnebäck till ett möte.  
 

c) Förelåg ärende gällande avtalsansluten rasklubb. 
 
Skrivelse med synpunkter på klubbens arbete har inkommit från medlem i 
avtalsansluten klubb. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att boka in ett möte med avtalsansluten 
klubb. Vid mötet kommer ordföranden, Henrik Pettersson och sekreteraren att 
närvara.  
 

§ 108 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 

a) Förelåg lista på raser utan klubbtillhörighet. 
 

Kommittén går igenom listan och lägger den därefter till handlingarna. 
 

§ 109 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde. 
  

§ 110 Projekt 

a) Pågående projekt  
Ingen genomgång av projekten vid sammanträdet. 
 

b) Nya projekt  
Inga nya projekt tillkom vid sammanträdet. 

 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Lena Larsson  
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§ 111 Protokollsutdrag från Centralstyrelsen och kommittéer 

a) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen med beslut om att Svenska 
Hoopersklubben ska anslutas genom avtal.  
 
Förelåg även förslag på avtal för anslutning av Svenska Hoopersklubben. 
 
Kommittén beslutar att godkänna föreslaget avtal för anslutning av Svenska 
Hoopersklubben. Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka avtalet till SKKs 
VD, avtalet ska efter signering översändas till Svenska Hoopersklubben för 
undertecknande.  
 

b) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande ekonomisk prognos för 
2024 års resultat. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

c) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande kommitténs förslag om 
att överflytta uppdrag. 
 
Kommittén noterar att uppdragen "att öka intresset för föreningskunskap, 
särskilt bland unga" och "att stödja specialklubb med omorganisation" har 
överflyttats till SKKs kommitté för strategiskt arbete.  
 
Kommittén tar bort de överflyttade uppdragen från projektlistan och lägger 
därefter skrivelsen till handlingarna. 
 

d) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande utvärdering av 
valordningen vid Kennelfullmäktige. 
 
Centralstyrelsen beslutade att uppdraget att utvärdera valordningen ska 
genomföras av Föreningskommittén. 
 
Kommittén beslutar att ta fram en enkät som kan översändas till SKKs direkta 
medlemsorganisationer.  

 
e) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelse avseende förslag på ändring av 

länsklubbsstadgar. 
 
Centralstyrelsen beslutar att lägga en proposition till länsklubbsfullmäktige 
2025 om ändring av stadgarna för länsklubb. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
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f) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén angående svar på förfrågan om 
lämplig specialklubb för hundras. 
 
Kommittén bordlägger frågan, ärendet tas upp vid kommitténs sammanträde i 
oktober.  
 

g) Förelåg protokollsutdrag från Avelskommittén gällande avtalsanslutna klubbar. 
 
Kommittén bordlägger frågan, ärendet tas upp vid kommitténs sammanträde i 
oktober.  
 

§ 112 Till kommittén för kännedom 

Förelåg inga ärenden för kännedom vid dagens sammanträde. 
 

§ 113 Datum för nästkommande sammanträde 

Kommittén sammanträder åter den 11 oktober 2024 kl. 9.00. Sammanträdet 
kommer att hållas digitalt.  

 

§ 114 Information från sammanträdet - till vem, om vad och varför  

Kommittén finner att inga ärenden faller under denna punkt.  
 

§ 115 Sammanträdets avslutande 

 Kommitténs ordförande Anneli Hultman tackar samtliga ledamöter och avslutar 
sammanträdet. 

 
 
Vid protokollet  
 
__________________ 
Ida Lundqvist 
 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 
Anneli Hultman  Henrik Pettersson 


